

靠主而得的喜樂

The Joy of the Lord

And those things write we unto you that your joy may be full. THE JOY OF THE LORD

Alliene G. Vale

Based on Nehemiah 8:10

— John 1:4

Unison

1 靠主而得的喜樂是我的力量，靠
 2 常讚美主是我必得的喜樂，常
 3 祂賜我生命活水我必不再憂傷，祂
 4 祂能使我心靈破碎者不再憂傷，祂

1 The joy of the Lord is my strength, The
 2 If you want joy you must praise for it, If
 3 He giv-eth liv-ing wa-ter and I thirst no more, He
 4 He heals the bro-ken heart-ed and they cry no more, He

1 主而得的喜樂是我的力量，靠主而得的
 2 常讚美主是我必得的喜樂，常讚美主
 3 賜我生命活水我必不再憂傷，祂能
 4 能使我心靈破碎者不再憂傷，祂能

1 joy of the Lord is my strength, The joy of the
 2 you want joy you must praise for it, If you want
 3 giv-eth liv-ing wa-ter and I thirst no more, He giv-eth liv-ing
 4 heals the bro-ken heart-ed and they cry no more, He heals the bro-ken

1 喜樂是我的力量，這喜樂是我的力量。
 2 主我必得喜樂，這喜樂是我的力量。
 3 活水我必不再憂傷，這喜樂是我的力量。
 4 破碎者不再憂傷，這喜樂是我的力量。

1 Lord is my strength, The joy of the Lord is my strength.
 2 joy you must praise for it — The joy of the Lord is my strength.
 3 wa-ter and I thirst no more — The joy of the Lord is my strength.
 4 heart-ed and they cry no more — The joy of the Lord is my strength.

© Copyright 1971 His Eye Music/The Joy of the Lord Publishing Company/Cherry Blossom Music Co. All right reserved. Used by permission

© 版權 1971。祂的眼晴／靠主而得的喜樂。出版公司／Cherry Blossom Music Co. 版權保留，經許可方可使用。